

Jadual Pembayaran

Simbol Wild

Thor mewakili simbol Wild. Dia boleh menggantikan mana-mana simbol lain dalam permainan, kecuali simbol Scatter dan Hammer Coin.

Simbol Mystery Wild

Semasa Putaran Percuma, terdapat peluang untuk simbol Mystery Wild muncul, tetapi hanya pada gelendong pertama. Pada putaran tanpa kemenangan semasa Putaran Percuma, simbol Mystery Wild akan menggandakan kemenangan pada pusingan tersebut dengan x2.

Simbol Scatter

Kemenangan dari 3 simbol scatter adalah sama dengan jumlah taruhan. Pintu Asgard mewakili simbol Scatter. Mendaratkan simbol Scatter pada gelendong pertama, ketiga, dan kelima memberikan lima Putaran Percuma. Putaran Percuma boleh diaktifkan semula dengan mendaratkan tiga simbol Scatter lagi semasa Putaran Percuma.

Thor's Hammer Coin

Enam atau lebih simbol Thor's Hammer Coin yang mendarat semasa satu pusingan akan mengaktifkan ciri Thor's Hammer Hold & Win. Simbol Thor's Hammer Coin melekat pada gelendong semasa ciri Thor's Hammer Hold & Win. Hadiah dipaparkan pada simbol dalam mata wang: x0.5, x1, x1.5, x2, x3, x4, x5, x6, x7, x8, x9 dan x10.

Ciri Coins of Thor

Mana-mana simbol Thor's Hammer Coin atau Thor's Hammer Magnet yang mendarat pada gelendong semasa Permainan Asas memberi peluang untuk mengaktifkan ciri Coins of Thor, yang menambah simbol Thor's Hammer Coin atau Thor's Hammer Magnet untuk mengaktifkan Thor's Hammer Hold & Win.

Thor's Hammer Magnet

Simbol Thor's Hammer Magnet boleh mengumpul sehingga 12 syiling, termasuk MINI, MINOR, dan MAJOR Jackpot Hammer Coins. Apabila simbol Thor's Hammer Magnet adalah sebahagian daripada set simbol yang mengaktifkan Thor's Hammer Hold & Win, ia kekal di tempatnya dan mengumpul nilai-nilai di sekitarnya. Selepas mengumpul syiling sekeliling sehingga maksimum 12, ia akan bertukar menjadi syiling biasa statik dengan nilai yang merupakan jumlah semua syiling yang dikumpul. Thor's Hammer Magnet kemudiannya kekal bersama syiling lain yang melekat pada papan sehingga akhir ciri Thor's Hammer Hold & Win.

Syiling Tanpa Kemenangan

Syiling ini muncul semasa ciri Hold & Win dan menunjukkan bahawa putaran pada kedudukan tersebut tiada kemenangan.

Ciri Putaran Percuma

Ciri Putaran Percuma diaktifkan apabila tiga simbol Scatter muncul. Gelendong kedua, ketiga,

dan keempat digabungkan dalam simbol Mega. Simbol mega dianggap seperti 9 simbol jenis yang sama berada di papan, kecuali simbol Scatter, yang dianggap sebagai satu. Semasa ciri Putaran Percuma, jika simbol Thor's Hammer Coin besar jatuh di tengah papan, pemain akan memasuki ciri Thor's Hammer Hold & Win.

Thor's Hammer Hold & Win

Enam atau lebih simbol Thor's Hammer Coin yang mendarat dalam satu pusingan mengaktifkan Thor's Hammer Hold & Win. Setelah kemenangan dari putaran pertama dibayar, semua simbol selain daripada simbol Thor's Hammer Coin akan dipadamkan. Semua simbol Thor's Hammer Coin kekal di papan dan pemain diberikan tiga putaran Hold & Win. Tiada simbol selain simbol Thor's Hammer Coin boleh muncul semasa ciri tersebut.

Jika satu atau lebih simbol Thor's Hammer Coin mendarat pada gelendong pada akhir putaran Hold & Win, jumlah respin semasa akan diset semula kepada 3. Ciri ini tamat apabila jumlah simbol Thor's Hammer Coin mencapai 15 atau jika terdapat 3 putaran Hold & Win berturut-turut tanpa simbol Thor's Hammer Coin baru muncul.

Jackpot Dalam Permainan

Semasa ciri Thor's Hammer Hold & Win, pemain boleh memenangi Jackpot MINI, MINOR, MAJOR dan MEGA! Jackpot MEGA 000 boleh dimenangi dengan mengisi seluruh papan dengan 15 simbol Thor's Hammer Coin atau gabungan syiling dan mana-mana simbol jackpot tahap kecil. Dengan papan penuh 15 syiling semasa ciri Hold & Win, Jumlah Kemenangan akan dibentuk dengan menambah semua nilai syiling di papan dan nilai Jackpot MEGA 2000x yang dimenangi. Sebarang Jackpot MINI, MINOR atau MAJOR akan bertukar menjadi Jackpot MEGA jika semua posisi gelendong diisi dengan simbol Thor's Hammer Coin.

Jackpot MEGA (2000x)

Jackpot MAJOR (100x)

Jackpot MINOR (40x)

Jackpot MINI (15x)

Pembelian Putaran Percuma

Pembelian Putaran Percuma berharga 60x nilai taruhan yang sepadan dan mengaktifkan pusingan dengan pengaktifan Putaran Percuma yang dijamin. Putaran Percuma hanya boleh dibeli dalam Permainan Asas. RTP purata teori (pulangan kepada pemain) untuk membeli Putaran Percuma adalah 92.75%. Pembayaran adalah berdasarkan nilai taruhan yang sepadan.

Pembelian Thor's Hammer Coin

Pembelian Thor's Hammer Coin berharga 40x nilai taruhan yang sepadan dan mengaktifkan pusingan dengan pengaktifan Hold & Win yang dijamin. Thor's Hammer Coin hanya boleh dibeli dalam Permainan Asas. RTP purata teori (pulangan kepada pemain) untuk membeli Thor's Hammer Coin adalah 94.67%. Pembayaran adalah berdasarkan nilai taruhan yang sepadan.